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Bezwaar
Binnen 2 a 3 weken moet er meer 
duidelijkheid komen over het bezwaar. 
Mocht het bezwaar ongegrond worden 
verklaard door de gemeente, kan de 
bouw mogelijk nog niet beginnen. Het 
bezwaar kan namelijk tot in de Raad van 
State worden gebracht. Daardoor kan de 
bouw behoorlijk worden opgehouden. 

Te snel bouwrijp gemaakt?
Misschien kun je stellen, dat de gemeente 
te snel is geweest met het bouwrijp ma-
ken van het parkeerterrein. Omdat nog 
niet aan de bouw begonnen wordt, zit de 
wijk aan te kijken tegen een zandvlakte. 
Bij een stevige wind worden de terras-
gangers van cafetaria de Coevering ge-
zandstraald; bij regen kan niemand over 
de modderlvlakte lopen. De gemeente 
heeft aangegeven geen kosten te willen 
maken om het terrein tijdelijk te bestraten. 

Wel worden extra maatregelen geno-
men om het evenementenplein beter 
als parkeerterrein te kunnen gebruiken.

Moeizame afstemming
Navraag bij gemeente en de projectont-
wikkelaar laat horen, dat er geen duidelij-
ke planning is voor de activiteiten rond de 
revitalisering van het winkelcentrum. De 
materie wordt nog complexer, omdat de 
bouw van de super in Genoenhuis gekop-
peld is aan de revitalisering winkelcentrum 
Coevering. Albert Heijn gaat vanuit de 
Coevering naar Genoenhuis en daardoor 
is het nodig, dat de activiteiten op beide 
locatie gekoppeld zijn. Het ontbreken van 
een duidelijke planning en die moeizame 
afstemming tussen gemeente en project-
ontwikkelaar mag zorgen baren.

>> lees verder op pagina 3

Waarom wordt er nog niet gebouwd?
Al enige tijd zitten we in de Coevering aan te kijken tegen een zandvlakte aan 
de voorkant van het winkelcentrum. Waarom wordt er nog niet gebouwd? 
is de vraag, die je dan hoort. In een brief over dit onderwerp schrijft de 
gemeente “Na jaren van stagnatie zijn de benodigde bouwvergunningen 
verleend en kunnen de werkzaamheden starten”. Helaas is de gemeente 
vergeten te melden, dat er een bezwaar tegen de bouwplannen is ingediend. 
Dit bezwaar loopt nog en daardoor kan de projectontwikkelaar alleen op 
eigen risico van start. De bezwaarmaker kan namelijk via de rechter de bouw 
direct weer laten stilleggen. Vanwege dit risico zal de projectontwikkelaar 
alleen van start gaan, als de bouwvergunning onherroepelijk is.
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A P O T H E E K  C O E V E R I N G
Winkelcentrum Coevering 4
5665 GA Geldrop
Telefoon: (040) 2854707

Vertrouwd adres 
Uw apotheek

Geopend: maandag t/m vrijdag van 08.30 tot 18.00 uur

In geval van dienst:
Op zaterdag van 08.00 tot 18.00 uur

>> Vervolg van pagina 1

Wat is duidelijk
Duidelijk is dat de nieuwe Dreef per 
1 september wordt opgeleverd. De 
verhuizing gaat enige tijd in beslag 
nemen. Daarna moet het oude ge-
bouw zo snel mogelijk worden ge-
sloopt. Verder is het duidelijk, dat het 
bewaar tegen de bouwvergunning 
het hele proces flink kan vertragen.

Wat is nog niet duidelijk
Wanneer een onherroepelijke bouw-
vergunning gaat worden afgegeven. 

Hierdoor kan de bouw niet starten. 
Daarnaast is er geen duidelijke planning 
van de belangrijkste onderdelen van de 
revitalisering. De bouw van de nieuwe 
Super moet namelijk afgestemd worden 
met de aanleg van de nieuwe parkeer-
plaats ten noorden van het winkelcen-
trum. Als dit niet goed wordt afgestemd, 
loopt het winkelcentrum het risico, dat 
de nieuwe super al geopend is, terwijl 
een groot gedeelte van het parkeerter-
rein op de schop ligt.

Hoe moet het verder?
Eind juni mag een oplossing voor het 

bezwaar tegen de bouw van het win-
kelcentrum verwacht worden. Het be-
zwaar kan dan worden ingetrokken en 
de bouw van start. Een aantal jaren ge-
leden hebben alle politieke partijen één 
persoon beschikbaar gesteld om de re-
vitalisering te begeleiden. Het zou geen 
gek idee zijn als deze politieke contact-
personen wederom hun schouders on-
der het begeleiden van de revitalisering 
zetten. Ze kunnen het proces bewaken 
en waar nodig de gemeenteraad actie 
laten ondernemen.

Rob Biesters

Enkele jaren al heeft Bewonersvereni-
ging ’t Goor / Coevering West deelgeno-
men aan de Dommeldalcommissie. We 
hebben onder leiding van de gemeente 
samen met een aantal an-
dere vertegenwoordigers 
van organisaties gesproken 
over het beekdal, dat grenst 
aan onze wijk. Deelnemers 
waren naast bewonersor-
ganisaties de SRE, het Wa-
terschap, het IVN, de Hen-
gelsportvereniging e.a. Na 
het terugbrengen van de 
meandering is in het gebied 
tussen A67 en de brug van 
de Laan der Vier Heemskin-
deren alle aandacht gericht 
op de flora en fauna, de be-
grazing door runderen, en 
de toegankelijkheid voor bezoekers met 
voorzieningen, zoals banken en infor-
matie. Woensdag 10 mei onthulde bur-
gemeester Donders als laatste stap een 
informatiebord. Schoolkinderen en leden 
van de Dommeldalcommissie waren 
daarbij uitgenodigd. Na een rondleiding 
in het dal werden de feestelijkheden be-
sloten met een gezellige picknick.

Dit eerste deel van de Kleine Dommel 
in de gemeente Geldrop-Mierlo is uitge-
kozen als experiment om in verloop van 
tijd het hele stroomgebied van de beek 

tussen de gemeentegrenzen te betrek-
ken in gelijksoortige activiteiten. Zo’n 
waardevol stuk natuur moet gekoesterd 
worden. En daarbij zijn vele facetten aan 
de orde. Zoals gezegd de flora en fauna, 
maar ook de kwaliteit van het water, de 
toegankelijkheid voor bezoekers en het 
onderhoud van de oevers en het aanlig-
gende gebied. Het mechanisch maaien 

lijkt op het eerste gezicht geen probleem, 
maar voor de groei van bijzondere plan-
ten is dat dodelijk. Daarom is er ook voor 
het eerste deel gekozen voor begrazing 

door runderen. Handmatig 
maaien is ook een optie, 
maar stuit begrijpelijkerwijs 
op een aantal bezwaren. 
Wie kan nog goed met een 
zeis omgaan bijvoorbeeld.

Met het onthullen van 
het informatiebord door 
de burgemeester is het 
werken aan dit eerste deel 
van de Kleine Dommel af-
gesloten. Iedereen, die dit 
stuk natuur bezoekt, kan 
zelf zien, dat het de moeite 
waard is. Stukje bij beetje 

wordt nu ook het verdere stroomgebied 
onder handen genomen. Voor bewo-
ners van Geldrop-Mierlo een kostbaar 
bezit, dat we graag aan onze kinderen 
zo goed mogelijk willen nalaten.

Leo Le Large, deelnemer Dommel-
dalcommissie.

Onthulling informatiebord Dommeldal
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De DGG stelt uw mening op prijs!  
Meldt u daarom aan voor het burgerpanel  

via dgg@lokalepartij.nl  
of het secretariaat van de DGG 

J. Evertsenstraat 29  5666 GL Geldrop

www.dgg.lokalepartij.nl

DEMOCRATISCHE GROEPERING GELDROP

De lokale partij voor concrete actie  

Op donderdag 4 mei j.l is een gehandicapte vrouw van 86 ongelukkig gevallen met haar invalidenwagentje 
in één van de verkeersluizen. Ze heeft mogelijk met het wiel de betonnen voet van een markeringspaaltje 
geraakt en vervolgens de macht over het voertuig verloren. Door de val brak ze haar heup en liep ze een zware 
hersenschudding op. Door verdere implicaties overleed de vrouw op 14 mei. Ten tijde van het ongeval werd het 
sluisje aangepast. Hierdoor stonden er een aantal markeringspaaltjes/hekken en was de stoep onbegaanbaar.

Volgens een getuige, die het ongeluk 
heeft zien gebeuren, kwam de vrouw door 
het sluisje heen en stuurde naar rechts. 
Direct daarna viel ze naar links en kreeg 
daarbij de invalidenwagen over haar 
heen. Of ze mogelijk te scherp gestuurd 
heeft of met een wiel een wegmarkering 
heeft geraakt is onduidelijk. De getuige 
zag de wegmarkering in ieder geval 
niet bewegen. “Het gebeurde allemaal 
erg snel”. In ieder geval is duidelijk, dat 
er geen verkeer op korte afstand van 
het sluisje reed. De getuige naderde 
de sluis en het slachtoffer van voren, 
maar was nog op ruime afstand. De 
betrokken invalidenwagen was het 
type 3-wieler, met achter 2 wielen 
en voor één. Deze wagens staan 
bekend om een mindere stabiliteit.

De inwoners van de Coevering zijn 
tevreden met de aanpassingen van 
de sluisjes. Het is er een stuk veiliger 
door geworden is de mening. Fietsers 

hoeven niet meer achterom te kijken 
of er toevallig ook een auto, bus of 
vrachtwagen aankomt. Ook invaliden 
kunnen nu langs de sluisjes en hoeven 
niet meer over de hobbel. Voor de 
vrouw, die betrokken was bij het 
noodlottige ongeluk van 4 mei, kwamen 
de aanpassingen net te laat.

Op- en afritten verkeerd aangelegd
Volgens oud-wethouder van Bussel 
zouden de invaliden ook over de stoep 
moeten kunnen rijden. Maar dat is in 
de praktijk moeilijk tot onmogelijk. De 
op- en afritten zijn verkeerd aangelegd. 
Hierdoor durven veel invaliden ze niet 
te gebruiken. De op- en afritten zijn te 
steil aangelegd. Hierdoor moeten de 
invaliden met een redelijke snelheid de 
helling op. Vervolgens hebben ze te 
veel snelheid en rijden soms het gras 
in, voordat ze de bocht hebben kunnen 
nemen. 
De op- en afritten zijn hier en daar niet 

vlak. De wielen moeten eerst door de 
goot om vervolgens de hobbel van de 
oprit of het asfalt te nemen. Hierdoor 
kan de invalidenwagen vooroverkiepen. 
Terwijl we foto’s aan het nemen 
waren van de werkzaamheden bij de 
verkeerssluizen liep er over de stoep 
een man met zijn vrouw in een rolstoel. 
Toen ze wilden oversteken, bleven de 
voorwielen in een kuil hangen. De vrouw 
viel bijna voorover uit de rolstoel.

Volgens Jan van Bussel heeft hij 
het probleem al verschillende keren 
aangekaard bij de gemeente. De op- en 
afritten zijn intussen meerdere malen 
opnieuw aangelegd. Maar nog steeds 
niet op de goede manier.

Bestrating St. Cyr
Ook uit St. Cyr komen klachten over 
de langzame aanleg van de bestrating. 
Hierdoor moeten ouderen en 
gehandicapten extra uitkijken. 

Noodlottig ongeval bij verkeerssluis
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dingen komen terecht in de vernieuwde 
verkeerscentrale.
Harry Lefferts heeft al jaren contact met Rijks-
waterstaat. Harry is lid van een klantenpanel. 
In dat kader had hij enige tijd geleden al eens 
een bezoek gebracht aan de vernieuwde 
verkeerscentrale op steenworp van onze 
wijk. Hij gaf ons de tip om eens een kijkje te 
gaan nemen en natuurlijk kon het wijkblad 
niet achter blijven. Arie Heefer, wegendis-
trictshoofd van Rijkswaterstaat te Geldrop, 
was zo vriendelijk om uit te leggen, wat er 
allemaal gebeurt in de verkeerscentrale.

Alle rijkswegen in Noord Brabant, Limburg 
en Zeeland worden bewaakt door de ver-
keerscentrale in Geldrop. De drukke wegen 
hebben een automatische signalering en 
verlichting . Rond Eindhoven zijn alle snel-
wegen voorzien van signalering incl. camera 
toezicht. Op het traject Leenderheide-Venlo 
(A67) is alleen op het gedeelte Leender-
heide- Geldrop een lokaal systeem geplaatst. 
Mocht het verkeer vastlopen, dan worden 
automatisch signaleringborden actief. Die 
waarschuwen het verkeer voor een nade-
rende file. De verkeerscentrale krijgt hiervan 
nog geen melding. Binnenkort wordt het 
traject Leenderheide-Asten uitgevoerd met 
signalering en matrixborden. Dit traject is 
intussen zo druk geworden, dat signalering 
zeer gewenst is. 

Door de signalering (lussen in de weg) 
kunnen files op tijd gedetecteerd worden. 
Automatisch wordt, via de matrixborden, het 
aankomende verkeer afgeremd. Deze infor-
matie is ook te zien in de verkeerscentrale, 
waar dag en nacht het verkeer in de gaten 
wordt gehouden. Mocht het nodig zijn, dan 

kan de centrale een rijstrook afsluiten, en de 
politie, brandweer, ziekenauto of sleepdienst 
waarschuwen. Alles is erop gericht om zo 
snel mogelijk de weg weer vrij te hebben. 
Als er een ongeluk is gebeurd, wordt direct 
een weginspecteur gewaarschuwd. Deze 
gaat zo snel mogelijk naar de plaats van het 
ongeluk om te coördineren. Als er alleen blik-
schade is, wordt alles goed op de foto gezet 
en worden de “wrakken” weggesleept. 
Meestal kan binnen een kwartier de rijstrook 
weer open. Rond Eindhoven zijn er dage-
lijks drie inspecteurs op de weg. Hierdoor 
kunnen ze snel ter plaatse zijn. De wegin-
specteurs hebben een opleiding tot verkeers-
regelaars gehad. Ze zorgen er voor, dat het 
verkeer sneller langs een ongeval kan rijden. 
Hierdoor wordt de lengte van de file zoveel 
mogelijk beperkt.

Bij een  ongeluk van redelijke omvang wordt 
er gebruik gemaakt van kleinschalige omlei-
dingen . Deze omleidingen zijn met de be-
treffende gemeentes afgestemd en worden 
regelmatig vernieuwd. Bij grotere ongeluk-
ken wordt gebruik gemaakt van een mix van 
kleinschalige en grootschalige omleidingen. 
Deze laatste omleidingen worden aangeven 
door middel van DRIP’s (Dynamische Route 
Informatie Panelen). Op sommige plaatsen 
hangen dergelijke panelen boven de weg. 
Als het nodig is, wordt gebruik gemaakt 
van mobiele panelen, waarop de omleiding 
wordt aangegeven. Wanneer nodig in meer-
dere talen. Bij problemen rond Eindhoven 
wordt het verkeer bij Venlo al omgeleid.

Tijdens de ombouw van de randweg 

>> lees verder op pagina 15

Het verkeer op onze rijkswegen wordt veel beter bewaakt dan u misschien denkt. Vanuit de verkeerscentrale in Geldrop wordt 
dag en nacht een oogje in het zeil gehouden. Als er problemen ontstaan wordt er zo snel mogelijk ingegrepen. Daardoor worden 
files tot het minimum beperkt. Rond Eindhoven is ruim 50% van de wegen voorzien van signalering. Hierdoor kunnen problemen 
direct zichtbaar worden in de verkeerscentrale. Op de overige trajecten signaleren verkeersinspecteurs problemen. Ook deze mel-

Verkeer rond Geldrop goed bewaakt
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Seizoenstafelfiguren en 
zonnekind( knuffel ) poppen 

maken ? 

Dat kan!, vanaf de eerste week van
september 2006 starten de cursussen 

weer in Eindhoven ( woensel )

Voor informatie & aanmelden 

www.joydesign.eu 

Voor al je werkpakketten en 
materiaal op het gebied van 

handwerken, seizoenstafel en 
zonnekindpoppen : 

bestel je  via 
www.joydesign.eu 

en haal je op in Eindhoven ! 
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Het is vrijdag en een domme secretaresse 
doet alles verkeerd op het werk. Aan het 
eind van de dag zegt de baas kwaad: 
“Je hoeft maandag niet meer te komen”. 
Waarop de domme secretaresse zegt: 
“Oké, tot dinsdag!”

Waarom neemt een oen hooi mee naar 
zijn bed?

Antwoord: 

Midden in de winter staat een dom 
meisje voor een stoplicht.
Ze ziet, dat de vrachtwagen voor haar 
iets van zijn vracht verliest.
Ze stapt uit en zegt tegen de chauffeur 
voor haar: “Mijnheer…” Maar dan 
springt net het licht op groen en de 
vrachtwagen rijdt verder.
Bij het volgende stoplicht probeert 
ze het weer, maar ook nu mist ze de 
chauffeur.
Bij het derde stoplicht kan ze hem 
eindelijk aanhouden en zegt: “Mijnheer, 
u verliest steeds wat van uw vracht.”
De chauffeur probeert serieus te kijken 
en antwoordt: “Mevrouw, dat is mijn 
beroep. Ik ben zoutstrooier!”

Dennis’

Moppentrommel

jeugd rubriek
Merijn van Wanroij, 
16 jaar, geeft iedere 
maand zijn mening 
over een (actueel) 
onderwerp.

Ik ben op acht mei ’s ochtends vroeg 
vertrokken met de bus naar Tsjechië samen 
met ongeveer 25 andere leerlingen. Vol 
spanning begon onze minstens twaalf 
uur durende busreis. Ik had een portable 
dvd-speler meegenomen voor het geval, 
dat ik een dvd van mezelf zou willen 
kijken. De bus had wel een videospeler, 
en daar is ook volop gebruik van gemaakt; 
dus we hebben de reis wel overleefd. 
Maandagavond, toen we aankwamen, 
werden we hartelijk onthaald door het 
gastgezin en zijn we meteen vertrokken 
naar de pub. Waar we overigens elke 
avond naartoe gingen. Het was heel 
gezellig en de volgende dag hebben we 
een rondleiding door de school en het 
dorp gekregen onder begeleiding van 
onze Tsjechische vrienden. Ook hebben we 
even aan het Holocaustproject gewerkt.
Woensdag zijn we vertrokken naar 
Theresienstadt, het concentratiekamp. 
We hadden op de heenweg ook enkele 
vertraging door de bus; de benzine 
was op en het benzinemetertje defect. 
We hebben het nabijgelegen dorpje 
bezichtigd en daarna Theresienstadt zelf. 
Het was niet echt een prettige plek om 
rond te lopen, maar wel erg leerzaam. 
Donderdag zijn we begonnen met het 
sportproject en de presentaties. Daarna 
hebben we twee voetbalwedstrijden 
gehouden. Nederland tegen Tsjechië. De 
Tsjechen waren allemaal erg goed getraind 
en we verloren het eerste potje en speelde 
het tweede potje gelijk met 4-4. Waarna 
we met penalty’s schieten alsnog verloren. 
De laatste dag zijn we naar Praag geweest. 
Dat was een erg mooie en grote stad, en we 
hebben er dan ook lang rondgewandeld. 
’s Avonds stapten we weer doodmoe 
de bus in en vertrokken we terug naar 
Nederland. Helaas werden we om elf 
uur aangehouden door de Politie in Oost-
Duitsland. Onze spullen werden doorzocht 
en dat duurde ongeveer anderhalf uur. 
Verder heb ik niet kunnen slapen in de 
bus. Ik heb het erg naar m’n zin gehad en 
ik zou het iedereen aanraden om met zo’n 
uitwisseling mee te doen, want het is echt 
een ontzettend leuke belevenis.

Laatste rollerdisco???
Was de rollerdisco van juni de laatste 
rollerdisco?? Dat vroegen de kinderen 
zich af, die op het evenementenplein 
aan skeeleren waren. Het plein blijft 
bestaan, maar wordt parkeerplaats. Het 
plein ligt niet direct bij de nieuwe Dreef 
voor de deur. Kan het na de revitalisering 
nog gebruikt worden voor de Dreef? 
Allemaal vragen, waarop niemand het 
antwoord weet. Een moeder vroeg 
zich af, waar straks de kinderen moeten 
gaan spelen. Nu gebruiken ze daar een 
gedeelte van het plein voor. Dat is straks 
niet meer mogelijk. De tijd zal leren, hoe 
het verder gaat met de rollerdisco.

Verkeersweek op 
basisschool de 
Regenboog
Van maandag 15 mei t/m vrijdag 19 mei 
2006 is er een verkeersprojekt geweest op 
basisschool de Regenboog. Alle groepen 
werkten rond het thema verkeer op hun 
eigen niveau. 
Op maandag werd de week officieel 
geopend door wethouder Maasakkers 
en mevrouw van Apeldoorn namens de 

gemeente Geldrop/Mierlo. Dit officiële 
tintje had te maken met het behalen 
van het Brabants Veiligheidslabel, dat 31 
mei uitgereikt is. Ook kondigden ze een 
verkeersborden-ontwerpwedstrijd aan. 
Alle kinderen mochten in de verkeersweek 
een bord ontwerpen en van het ontwerp 
van de schoolwinnaar zou een echt 
verkeersbord gemaakt worden. Na deze 
officiële opening was er tijd voor een 
toneelstukje door een aantal teamleden.

Dinsdag gingen de groepen 7 en 8 
naar het DAF- museum voor een stuk 
verkeerseducatie rondom voorrangsregels 

Om de nachtmerrie eten te geven.
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jeugd rubriek

Aan alle 
peuters, ouders
Wij willen op de laatste vrijdag van 
dit schooljaar, 30 juni 2006, een 
feestelijke jaarafsluiting met onze 
peuters gaan vieren! Op deze dag 
willen wij ook onze toekomstige 
peuters en hun ouders de gelegenheid 
geven om eens gezellig bij ons een 
kijkje te komen nemen.

Het programma zal van 09.00 tot 
12.00 uur duren, en u kunt zelf 
bepalen wanneer u met uw peuter 
bij ons komt binnenlopen. Wanneer u 
met uw peuter arriveert, krijgt u een 
kaart en is het de bedoeling, dat deze 
vol wordt geplakt met stickers, die te 
verdienen zijn bij de diverse spellen 
en andere feestelijkheden. Als dat 
gelukt is, krijgt iedere peuter nog een 
leuke verrassing mee naar huis!

Wij willen u erop attent maken, dat 
het de bedoeling is, dat u tijdens dit 
bezoek bij uw peuter blijft. 

Wij hopen op een hoop spelende 
peuters, en natuurlijk mooi weer!!

Met vriendelijke groeten, en tot ziens…
. 
Namens de leidsters van 
peuterspeelzaal de “Stap In”.

en een speurtocht in het museum. De 
groepen 5 en 6 konden op het parcours 
op het plein hun fietsvaardigheid laten 
zien.
Op woensdag was iedereen druk met het 
ontwerpen van zijn of haar verkeersbord. 
Donderdag gingen de groepen 5 en 6 
naar het DAF-museum voor informatie 
over de dode- hoekspiegel en eveneens 
een speurtocht. ‘s Middags was het 
schoolplein een verkeersplein geworden 
voor de fietsertjes en steppers van de 
groepen 1 t/m 4. Vooraf hadden de 
kleuters hun fietsen prachtig kunnen 
versieren. De bovenbouw groepen 
hielden zich vandaag bezig met 
fietsreparaties onder leiding van een 
paar echte fietsenmakers. Al gauw 
bleek, dat dit toch wel een echt vak is. 
Maar we hebben wel veel geleerd !

Vrijdag was alweer de laatste dag van 
de verkeersweek. ‘s Middags gaf elke 
groep een presentatie op het toneel in 
de aula rondom het thema verkeer. Er 
was voor elk wat wils te zien: zang, dans, 
toneel , playback en een heuse quiz 
gemaakt door de leerlingen van groep 
8. De leerkrachten van de onderbouw 
moesten het opnemen tegen de 

leerkrachten van de bovenbouw wat 
betreft hun verkeerskennis. 

Na deze zinderende wedstrijd was het 
tijd voor de echte finale! Wie had het 
winnende verkeersbord ontworpen, 
dat als een echt verkeersbord op het 
schoolplein zou komen hangen? Eerst 
werden de klassenwinnnaars bekend 
gemaakt en iedereen kreeg een prijsje. 
Maar de schoolwinnaar is : Yordie 
Zuidmeer uit groep 5. Hij ontwierp 
een blauw ‘je mag’-bord voor op het 
plein. Het bord was al op het plein 
aangebracht en alle kinderen ouders en 
leerkrachten gingen mee naar buiten 
om de onthulling van het bord van 
dichtbij mee te maken. Yordie trok met 
één beweging de verpakking van het 
verkeersbord af en onder luid gejuich 
kwam het bord tevoorschijn: je mag 
(met een zachte bal) hier voetballen.

We kijken terug op een hele leerzame en 
leuke week. De kroon op het werk van 
de verkeerscommissie, die bestaat uit 
leerkrachten en ouders is het behalen van 
het Brabants Veilligheidslabel, waarmee 
de Regenboog laat zien, dat het haar 
ernst is met de verkeersopvoeding.



Op februari 2005 werd begonnen met 
de renovatie van de woningen aan de 
Reinout-, Roelant- en Clarisselaan. Het 
was een renovatie met een voorge-
schiedenis. De betreffende woningen 
staan er nu ruim dertig jaar. Gedurende 
deze tijd is er van structureel onderhoud 
nauwelijks sprake geweest met als ge-
volg, dat deze woningen een dankbaar 
object vormden voor een renovatie, 
hoewel ook gedachten over afbraak 
de revue zijn gepasseerd. De woningen 
verkeerden daarvoor in een nog te goe-
de staat en dus werden de bewoners 
in 2004 ingelicht over een op handen 
zijnde renovatie.

En nu bijna anderhalf jaar later sinds 
de start van de renovatie, die dus nu is 
afgerond, heerst er alom tevredenheid 
in de wijk. Het vochtigheidsprobleem 
lijkt op een adequate manier te zijn 
bestreden en over andere onderdelen 
van de renovatie, zoals de nieuwe 
kunststofkozijnen en het nieuwe sani-
tair, hoor je vooral lovende woorden. 
Maar ook over de aanpak en organisatie 
van de renovatie door Woonbedrijf en 
de werklieden zijn de bewoners goed 
te spreken. Een bewoonster verzuchtte 
op het wijkfeest van 6 mei j.l. zelfs: ‘Ik 
zal het werkvolk nog gaan missen.’ 
Het wijkfeest, dat ter afsluiting van de 
renovatie plaatsvond, waarover in het 
vorig wijkblad een verslag te lezen was, 
was een dankbare gelegenheid voor de 
wijkbewoners hun ervaringen met be-
trekking tot de renovatie nog eens met 
elkaar uit te wisselen. 

Bij deze gelegenheid sprak Ingrid de 
Boer, directeur van Woonbedrijf onder 
andere de volgende woorden: ‘Het 
werk is klaar, maar we blijven werken 
aan een prettige woonomgeving.’ Dat is 
zo, maar hoe denkt Woonbedrijf hieraan 
verder te gaan werken? Een eerste begin 
werd gemaakt met het verspreiden van 
ideeënkaarten tijdens het wijkfeest. Het 
beste idee tot verbetering van de leef-
baarheid van de Coevering, zou door 
Woonbedrijf worden beloond. Marie-
José Backx districtsmanager Noord-Oost 
bij Woonbedrijf, weet mij te melden, dat 
‘maar liefst 38 bewoners ideeën hebben 
aangeleverd’. Het betrof niet alleen hun 
wensen voor de wijk, maar tegelijk de 

rol van henzelf daarbij. De volgende 
suggesties werden gegeven:

• oplossing van het hondenpro-
bleem

• verkeersveiligheid
• betere verlichting
• duidelijke bewegwijzering
• speeltuin
• verbetering bestrating
• jaarlijks wijkfeest

De suggestie voor de aanleg van een 
nieuwe speeltuin in de wijk werd door 
Woonbedrijf als beste bekroond. Hoe-
wel meerdere mensen deze suggestie 
deden, werd Marell Moors uit de Rein-
outlaan hiervoor beloond. Naast haar 
verdere voorstel tot betere bestrating 
werd vooral haar toezegging tot het 
helpen organiseren van een volgend 
wijkfeest gewaardeerd. Ze gaf daartoe 
op het wijkfeest meteen een goede 
aanzet door bij de barbecue te helpen. 
Op 31 mei j.l. werd ze door Woonbedrijf 
voor haar ideeën beloond met een bos 
bloemen en een kadobon van  50,- . 
Marie-José Backx van Woonbedrijf 
deelde mij mee, dat de woningbouw-
vereniging ‘zich hard maakt om de door 
de wijkbewoners ingediende ideeën uit 
te voeren.’ 

Natuurlijk zal eerst een toetsing van 
haalbaarheid van uitvoering ervan 
plaatsvinden. 
Om het niet alleen bij woorden te laten, 
wordt op het gebied van een betere 
verlichting op donkere plekken op korte 
termijn al actie ondernomen. Er wordt 
een inventarisatie gemaakt van de daar-
voor in aanmerking komende plaatsen. 
Het voornemen is om hier extra verlich-
ting op bergingen aan te brengen. Maar 
zegt mevrouw Backx van Woonbedrijf: 
‘Hiervoor hebben wij natuurlijk de 
toestemming en medewerking nodig 
van de bewoners op wiens berging wij 
dit willen aanbrengen.’ Verder is door 
Woonbedrijf al contact gezocht met de 
gemeente met als doel de bewegwijze-
ring in de wijk te verbeteren. Natuurlijk 
kan Woonbedrijf niet alleen zomaar 
alle ideeën uitvoeren. Marie-José Backx 
zegt, dat hiervoor eerst ‘overleg met 
andere partijen’ nodig is. Bewoners, 
die de ideeën hebben aangedragen, 
kunnen erop rekenen, dat ze worden 
uitgenodigd.’

Dit is het laatste wijkblad voor de zo-
mervakantie. De hierboven beschreven 
voornemens vormen daarom een goede 
aanleiding om in het najaar met de 
betrokken partijen nog eens te kijken, 
welke ervan zijn gerealiseerd en welke 
(nog) niet. Na de vakantieperiode kan 
dan wellicht een goede voorlopige ba-
lans op te maken zijn.

Peter Coolen

8

De renovatie is afgerond en hoe nu verder?
Op zaterdag 6 mei j.l. werd ter voltooiing van de renovatie in de Reinout-, 
Roelant- en Clarisselaan een geslaagd wijkfeest gegeven. Bezoekers hiervan 
konden op een ideeënkaart hun verdere wensen voor de wijk aangeven en 
hun rol hierin. Wat is hieruit gekomen en wat wordt er mee gedaan? Dus met 
andere woorden: de renovatie is afgerond en hoe nu verder?
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Wethouder Vissers (PVDA/GroenLinks)

Doordat voormalig wethouder Laurant 
Sommer besloten had zijn werkzame 
leven niet meer in de politiek voort te 
zetten, kwam er een plaats vrij voor 
een nieuw gezicht in het college voor 
burgemeester en wethouders. Na de 
raadsverkiezingen van 7 maart is deze 
plaats ingevuld door Mierlonaar Wim 
Vissers (Lijsttrekker PvdA / GroenLinks). 
Hij mag zich ontfermen over de porte-
feuilles ruimtelijke ordening en volks-
huisvesting. Na twintig jaar in de lokale 
politiek mag je hem gerust een veteraan 
noemen. Hij ziet een grotere gemeente 
als nieuwe uitdaging.

Het eerste wat opvalt, is zijn gewone 
uitstraling. Blouse, spijkerbroek, ietwat 
nors kijkend, maar heel vriendelijk. 
Vanaf 1986 is hij als raadslid actief in de 
Mierlose politiek. Vanaf 1999 werd hij 
wethouder en beheerde de portefeuilles 
sociale zaken, onderwijs, milieu, verkeer 
en vervoer. Vanaf maart 2002 werd 
onderwijs vervangen door openbare 
werken. Hij vervult zijn wethoudersrol 
tot januari 2004, wanneer de fusie van 
Geldrop en Mierlo operationeel wordt. 
Vanaf deze periode is Wim weer raadslid 
en fractievoorzitter PvdA / GroenLinks. 
Dan komt voor hem dit jaar het moment, 
dat hij zich weer wethouder mag noe-
men met unanieme goedkeuring van de 
nieuwe coalitie.

‘Wat is nou zo kenmerkend aan 
Wim Vissers?’
‘Vooral dat ik open te benaderen ben. 
Ik stel mij daarin flexibel op. Ik ben er in 
eerste plaats voor de mensen. Ik zal mij 

dus niet per definitie strikt houden aan 
de officiële spreekuren.’
Klinkt sympathiek, waar ga je het zwaar-
tepunt leggen de komende tijd?’
‘Deze raadsperiode zal er vooral meer 
gebouwd worden. Geldrop-Mierlo kent 
een negatief migratie saldo van 800 
bewoners per jaar. Het gaat vooral om 
jongere mensen tot vijfendertig jaar, 
starters zogezegd.  Veel verhuizen nu 
naar Brandevoort in Helmond. Onze 
gemeente heeft voor deze doelgroep 
veel te weinig te bieden. Dat gaan we 
verbeteren door het bouwen van zo’n 
twaalf- tot vijftienhonderd betaalbare 
woningen in de Mierlose wijken Luchen 
en Loeswijk. Ook zal ik prestatieafspraken 
gaan maken met woningbouwcorpora-
ties over aantallen betaalbare woningen 
en over verbetering van de leefbaarheid 
in onze gemeente.

Daarbij komt dat Geldrop-Mierlo een 
bovengemiddelde vergrijzing kent. Meer 
aandacht voor seniorenwoningen is dus 
gewenst. Ook daar houden we rekening 
mee met de nieuwbouw, vooral in de 
wijk Loeswijk. Bovendien zal het Mier-
lose zorgcomplex Bethanië uitgebreid 
worden met 108 appartementen voor 
senioren.
We zullen bij nieuwbouw aandacht be-
steden aan een gedifferentieerde wijkop-
bouw. Dat wil zeggen, dat we rekening 
houden met een juiste balans tussen 
koop- en huurwoning en klasse.

‘Er wordt vooral gebouwd in Mier-
lo. Wordt hiermee geen afbreuk 
gedaan aan het Mierlose adagium 
Rust en Ruimte?’
‘In Mierlo is nog ruimte, in Geldrop nau-
welijks. Als we niets doen voor starters, 
zal de aanwas in onze gemeente op een 
negatief saldo blijven staan. Mierlo zal 
veranderen. Het is een centraal stedelijk 
gebied en geen buitengebied. Dat bete-

kent, dat er gebouwd mag worden. Ove-
rigens zullen er ook nieuwe woningen in 
Geldrop bijkomen in Centrum-West en 
het terrein van houthandel Delen bij het 
St.Anna -ziekenhuis.’
‘Ja, er wordt namelijk voorrang gegeven 
aan bewoners van de eigen gemeente. 
Als er echt te weinig interesse is, dan 
komen mensen van andere gemeenten 
in aanmerking. Maar ik verwacht vol-
doende animo.’

‘Je bent ook coördinerend college-
lid voor het project Reconstructie, 
wat houdt dat in?’ 
Omdat er in gemeentelijke projecten 
overlap kan zijn tussen de verschillende 
portefeuilles, bijvoorbeeld openbare 
werken en ruimtelijke ordening, krijgen 
wethouders voortaan een specifieke 
coördinerende functie toegewezen. Je 
dient dan als centraal aanspreekpunt 
voor derden, en indien nodig, stem je af 
met andere portefeuillehouders. Ik coör-
dineer reconstructie.’
‘Reconstructie houdt in, dat er speciale 
aandacht is voor buitengebieden met 
betrekking tot meer ruimte voor natuur 
en water, gezonde landbouw en aan-
trekkelijk landschap voor bewoners en 
recreanten. Geldrop-Mierlo valt onder 
reconstructiegebied De Peel. Er wordt 
gedacht hoe buitengebieden er over 12 
jaar uit moeten gaan zien. Wat ik vooral 
als coördinator doe, is intern toetsen en 
afstemmen of gemeentelijke projecten uit 
een subsidiepot ten behoeve van recon-
structie gefinancierd kunnen worden.’

‘Wat ga je betekenen voor de revi-
talisering van het winkelcentrum 
Coevering?’
De revitalisering is al in een ver gevor-
derd stadium. Wethouder Maasakker 
ging hierover in de vorige raadsperiode. 

>> lees verder op pagina 12

Politiek veteraan Wim Vissers in college B&W
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>> vervolg van pagina 9

We hebben daarom afgesproken, dat 
Maasakkers dit project afrondt. Hij is en 
blijft dus nog verantwoordelijk.’

‘De raad wil deze raadsperiode 
maatregelen nemen, die overlast 
van grondwater in woningen weg-
neemt. Gaat het waterprobleem in 
de Coevering nu eindelijk aange-
pakt worden?’
‘Het waterplan zal vooral nieuwbouw-
wijken betreffen. Men zal trachten om het 
hemelwater niet meer via de riolering af 
te voeren, maar via natuurlijke afvoerka-
nalen. Dat voorkomt overlast op het rio-
leringsstelsel en ontlast de rioolzuivering. 
Met de inrichting van een nieuwe wijk 
kan hiermee rekening worden gehouden. 

Maatregelen treffen
voor een bestaande wijk als de Coevering 
is daarom zeer moeilijk.’

‘Zijn er nog wezenlijke veranderin-
gen voor de burger te vermelden?’
‘Wat ik in dit kader graag wil vermelden 
is, dat we verbeteringen van de inspraak 
voor burgers hebben gerealiseerd. Dit 
doen we door op een andere manier te 
vergaderen. Elke inwoner van Geldrop-
Mierlo kan vanaf 22 mei in meerdere mate 
deelnemen aan de voorbereiding van een 
definitief besluit. Het zogenaamde Raads-
plein vindt één keer per twee weken op 
maandagavond in Hofdael plaats.
Tijdens het vragenhalfuur kan iedereen, 
die dat wil, een vraag stellen over be-
staand beleid of uitvoering, ook als het

onderwerp niet op de agenda staat. Daar-
naast kunnen nieuwe ideeën of initiatie-
ven aan raadsleden worden voorgelegd. 
Tijdens de eerste vergadering nieuwe stijl 
heeft bijvoorbeeld wijkvereniging Hulst 
een presentatie gehouden over het wijk-
gebouw.
Na het vragenhalfuur beginnen de 
raadsrondes. Hier heeft iedereen spreek-
recht. Dit houdt in, dat iemand zijn of 
haar mening kan geven over onder-
werpen, die in de raadsrondes op de 
agenda staan. Het is raadzaam om deel-
name eerst af te stemmen met de griffie
 (040 - 289 39 87 red.). Ik hoop, dat dit 
mensen nog meer stimuleert om actief 
deel te nemen aan de inrichting en be-
heer van onze gemeente.’

Elwin Nieuwenhuis

Zwarte band
Er zijn niet veel mensen, die de zwarte 
band in karate wisten te halen. Dennis 
Leenheers wist het in amper vier jaar te 
doen. Onderweg naar de zwarte band 
was hij Nederlands kampioen junioren. 
Tijd om eens met hem te gaan praten.

Dennis moet een natuurtalent zijn. In 
amper vier jaar de zwarte band halen is 
een hele prestatie. Zeker als je weet, dat 
hij pas op zijn veertiende met karate is 
begonnen. En dat ook nog bij toeval.

Sportief
Dennis mag je gerust sportief noemen. 
Op zijn zesde is hij begonnen met voet-
ballen. Dat heeft hij tot zijn veertiende 
gedaan. Omdat het team niet zo gezel-
lig was, werd het tijd om eens uit te kij-
ken naar een andere sport. Het basket-
ballen, dat hoog op zijn agenda stond, 
had op dat moment geen jeugdteam en 
trainer. Andere sporten waren al begon-
nen met het seizoen en dan is het nooit 
leuk om ergens te moeten binnenvallen. 
Het probleem werd opgelost door een 
advertentie, waarin een proefles karate 
werd aangeboden. Na deze proefles 
was Dennis verkocht.

Veel trainen
In de eerste 3 jaren trainde Dennis wel 
vijf keer per week. Samen met een aan-
leg voor karate haalde hij regelmatig 
een nieuwe band. Bij karate begint 
het met de witte band. Daarna volgen 
de gele, oranje, groene, blauwe. Bruin 
1/2/3 en uiteindelijk de zwarte band. 
Daarna kan je nog verder met het halen 
van een Dan. Met de zwarte band heb 

je de eerst dan gehaald. Je kunt door tot 
de negende dan. Maar Dennis wil nog 
proberen om de tweede dan te halen. 

Op dit moment heeft hij het trainen op 
een iets lager pitje gezet. Andere activi-
teiten vragen de nodige tijd. Na vier in-
tensieve jaren is het karate nu meer een 
ontspanning geworden, waar hij veel 
plezier aan beleeft. 

Stijlen
Kort samengevat bestaat karate uit een 
drietal stijlen. Kihon, Kata en Kumite. 

Kihon is het oefenen van fundamentele 
technieken zoals afweren, armstoten, 
en trappen. Het gaat hier om de balans, 
stabiliteit, kracht, snelheid, concentratie, 
ritme, timing en adem.

Al deze technieken komen tesamen in 
Kata. Dit kan het beste worden omschre-
ven als alleen- of schijngevecht. Een kata 
is en vaste serie bewegingen, waarin 
een gevecht tegen een denkbeeldige te-
genstander wordt uitgebeeld. Dennis is 
op dit onderdeel Nederlands kampioen 
junioren geworden. In een wedstrijd 
speel je tegen een tegenstander. Beiden 
doen hun alleengevecht. Na afloop be-
paalde een jury, wie dit het beste heeft 
gedaan.

Kumite is de gevechtsport van karate. 
Hierin wordt een gevecht geleverd te-
gen een tegenstander. Hierin zijn ook 
verschillende vormen mogelijk. Van 
een vorm, waarin van te voren aange-
kondigd wordt welke techniek gebruikt 
gaat worden. Hierdoor is duidelijk, wie 
de aanvaller is en wie de verdediger. De 
meest bekende vorm is wedstrijd kumi-

te, die ook de vrije stijl wordt genoemd. 
Beide partijen mogen vrij aanvallen en 
de aanval wordt niet meer van te voren 
aangekondigd.

Elhatri
Dennis is lid van Budosport Elhatri. Een 
grote vereniging, maar vooral een gezel-
lige club. Wekelijks is hij nog drie avon-
den aan het trainen. Wie meer wil we-
ten van karate, kan een kijkje nemen op 
de website van Elhatri (www.elhatri.nl). 
Daarop is veel informatie te vinden.

Rob Biesters
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In het wijkblad van maart 2006 kon u 
lezen hoe een team vrijwilligers, onder 
leiding van oud wethouder van Leijsen, 
actief is in het opruimen van zwerfvuil. 
Van Leijsen won er zelfs de duurzaam-
heidsprijs van de gemeente Geldrop-
Mierlo mee. 

Intussen zijn we weer 3 maanden verder, 
en is er veel gebeurd op het gebied van 
zwerfvuil. Een aantal nieuwe vrijwilligers 
heeft zich aangemeld. Hierdoor is het 
mogelijk om een groter deel van de Coe-
vering te bestrijken. Tot voor kort werd 
er alleen zwerfvuil geruimd op de hoofd-
wegen (Laan der Vierheemskinderen, W. 
Barentszweg, etc.). Maar nu worden ook 
de flats langs de Reinoutlaan en aan de 
oostkant van de Coevering meegeno-
men. Daarnaast wordt het zwerfvuil rond 
het winkelcentrum opgeruimd.

Op het artikel in het wijkblad van 2006 
zijn een aantal positieve reacties ge-
komen. Ad Wijnen was al langer aan 
het denken over het opruimen van het 
zwerfvuil. Intussen heeft hij contact 
opgenomen met  hr. van Leijsen en 
aangeboden de hele zuidkant van de 
Coevering schoon te houden, inclu-
sief de strook langs de Dommel tot de 
Peijnenburgweg. Omdat het om een 
redelijk uitgestrekt gebied gaat, neem 
Ad er de mountainbike bij. De zakken, 
die hij hier en daar achterlaat, worden 
direct door de gemeente opgehaald. Dat 
is prima geregeld. 

Dat het nodig is, laat de opbrengst aan 
zwerfafval van de laatste 2 maanden 
zien. Ad haalde in zijn eentje de eerste 
maand ruim 30 zakken op. De tweede 
maand waren dat er 18. Een hele berg 
afval bij elkaar. Ad wil zich graag inzet-
ten voor een schone leefomgeving, maar 
wil daarbij ook een beroep doen op alle 
inwoners van de Coevering. Als iedereen 
zijn directe leefomgeving schoon houdt, 
dan zou er veel minder zwerfafval te zien 
zijn. Als het er schoon uitziet, blijft het 
ook schoner.

Om u een indruk te geven over het 
aantal zakken zwerfafval, dat in de 
Coevering en in heel Geldrop worden 
opgehaald gaan we een zwerfvuilmeter 
plaatsen. Elke maand kunt u dan lezen 
hoeveel zwerfvuil de vrijwilligers bij el-
kaar verzameld hebben. Afval, dat door-
gaans door de wijkbewoners zelf wordt 
geproduceerd. 

Zwerfvuil Meter
• In april 49 zakken
• In mei 45 zakken

Doet u mee
Mocht u interesse hebben om mee te 
werken met het opruimen van zwerfvuil, 
neemt u dan contact op met Bert van 
Leijsen (040-2868951). Met meer vrijwil-
ligers kan een nog groter deel van de 
Coevering schoongemaakt en schoon-
gehouden worden. Plannen daarvoor 
liggen al klaar.

De Coevering steeds schoner Beste redactie
 
Met veel plezier lees ik elke keer 
ons wijkblad. Gelukkig zijn er 
mensen, die zich inzetten voor 
de sfeer en gezelligheid in onze 
wijk. Mensen, die ons dichter 
bij elkaar proberen te brengen. 

Jammer genoeg is de Coevering niet 
altijd even mooi. Graag wil ik een 
probleem aan de orde stellen dat 
niet alleen mij maar ook anderen 
in de wijk bezig houdt. De honden. 
En dan bedoel ik niet de hondendrol-
len, die te pas en te onpas over de 
stoepen en paden slingeren (waar 
ik me trouwens ook gruwelijk aan 
erger, want IK word erop aange-
keken, terwijl mijn honden netjes 
in de uitlaatgebieden poepen). 
Nee: ik wil het graag hebben over 
slingerend voedsel. Met name bij 
de Dommel en aan de bosrand. 

Het gebied bij de Dommel en de 
bosrand is losloopgebied, maar het 
is niet altijd een pretje om daar je 
hond uit te laten. Er zijn namelijk 
mensen (flatbewoners), die zich de 
moeite niet willen nemen om hun 
etensresten even in de afvalbak te 
deponeren, maar gooien deze over 
de rand van hun balkon. Dit heeft 
tot gevolg, dat de hele strook los-
loopgebied langs de flats een lopend 
buffet is voor honden.  “Krijgen die 
beestjes ook wat lekkers.” zou je 
denken. Maar niet iedere honden-
bezitter is hiervan gecharmeerd. 
Niet alleen geeft het óns veel last (te 
dikke honden, diarree, enz...), maar 
ook voor de bewoners. Denk maar 
eens aan al die mensen, die staan te 
schreeuwen, omdat hun hond in één 
keer niet meer terugkomt. Of de hon-
den, die in de tuinen van de bewoners 
op de begane grond gaan schooien. 

Ik zou het fijn vinden, als zo-
iets eens in het wijkblad ge-
publiceerd zou worden. 
Niet om kwaad te spreken, 
maar misschien dat mensen 
zich meer bewust worden van 
de gevolgen van hun daden. 

Verder zou ik willen zeggen, dat het 
een “toppie blad” is! Ga zo door! 

groetjes, 

Kim Smolenaars
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Het is dinsdagavond 9 mei en het ge-
sprek gaat over het reilen en zeilen van 
de gemeente Geldrop-Mierlo in het afge-
lopen jaar. En dat alles om het Burger-
jaar-verslag 2005 van de burgemeester 
tot een goed einde te brengen.
Deze keer zijn er veel vertegenwoordi-
gers van verenigingen en slechts enkelen 
op individuele basis. De Coevering is 
daarbij behoorlijk vertegenwoordigd.

De gespreksleider houdt een inleidend 
praatje en zegt dan, dat er twee thema’s 
zijn: de relatie met de gemeente en de 
klantvriendelijkheid.

1. De relatie met de gemeente
Drie vertegenwoordigers van de win-
keliers van de Coevering nemen het 
woord. Het is duidelijk, dat zij de ge-
meente het een en ander kwalijk nemen. 
Contact is er wel, maar duidelijkheid is 
er allerminst. Wat is de voortgang van 
de revitalisering? Helderheid is er niet, 
ondanks het feit, dat mevrouw Donders 
zegt, dat het niet aan de gemeente ligt. 
De plannenmakers komen ook niet ver-
der. Bovendien is de hoogbouw door de 
bewoners afgewezen, waardoor veel tijd 
verloren is gegaan.
Geërgerd wijzen de winkeliers op het 
verkeersplan van een rotonde, die onbe-
spreekbaar was. Juist bij de ingang van 
het winkelcentrum is er een voorrangs-
weg van nauwelijks 200 meter. Daarbui-
ten is links en rechts de 30km-zone van 
de wijk. 
Nu het gesprek de richting van de 
verkeersproblematiek opgaat, komen 

uiteraard de verkeersdrempels van de 
Coevering in beeld. 

Miscommunicatie wordt door de ver-
tegenwoordiger van het Wijkoverleg 
Coevering 2000 genoemd. Er wordt 
gesproken, maar niet geluisterd. Het aan-
brengen van de fietsdoorgangen kostte 
bijna € 100.000. De verkeersambtenaar, 
die zei te kiezen voor de eerste optie, had 
beter moeten luisteren.
Op dit punt was mevrouw Donders 
heel duidelijk. Ambtenaren kunnen niet 
kiezen. B&W plus de Raad beslissen. Het 
Wijkoverleg heeft echter anders meege-
maakt.
Een der deelnemers aan het kasteelge-
sprek, een voormalig wethouder van een 
andere gemeente, stelde voor om amb-
tenaren een cursus te geven, hoe zij zich 
tegenover belanghebbenden moeten 
uitdrukken. Dat voorkomt veel ergernis.
Plotseling uitte een andere deelnemer 
zijn ergernis erover, dat het steeds over 
verkeer in de Coevering ging en dat hij 
daarvoor niet gekomen was. Maar zelfs 
deze inbreng kon niet voorkomen, dat 
de vertegenwoordigers van Zesgehuch-
ten nog even aanraakten, dat bij hen 
in wijk problemen rond parkeerplaatsen 
niet in goede relatie met de gemeente 
opgelost konden worden. En toen was 
er het volgende punt.

2. De klantvriendelijkheid van de 
gemeente Geldrop-Mierlo 
Burgemeester Donders meldde vooraf, 
dat ook hier de ambtenaren een cursus 
hadden gevolgd met zichtbare en hoor-

bare resultaten.
Inderdaad was dit voor iedere aanwe-
zige een duidelijke zaak. Geen wanklank 
meer in het gemeentehuis. 

Iemand zei nog, dat je dus vriendelijk kan 
worden afgewezen.
Ook briefwisselingen met de gemeente 
worden beter. Via de DigiD-website kan 
men de status van de brief volgen.
Een vraag naar een bredere openstelling 
van het gemeentehuis kon niet worden 
gehonoreerd. De enige avondopenstel-
ling eist al veel personeelsinzet, want alle 
posten dienen open te zijn. Dus meer zit 
er niet in.

Tenslotte werd de avond besloten met de 
vraag welke onderwerpen op de agenda 
zouden moeten komen. Niet veel dui-
delijkheid was daarover. Het verkeer en 
de Coevering waren voldoende belicht. 
Een vraag over de opvang van jongeren 
in de gemeente en de openingstijden 
van de Lounge zouden wellicht een 
punt zijn. Bij een glaasje werden de 
gemeenteproblemen verder wat losser 
besproken.

De nacht in het kasteelpark was geval-
len, toen we naar huis terugfietsten en 
opnieuw viel de stilte op. Misschien was 
dat wel het beste van de avond.

Leo Le Large, bestuurslid 
Wijkoverleg Coevering 2000.

HET KASTEELGESPREK MET DE BURGEMEESTER
Een gesprek in het kasteel heeft wel wat. De stilte van het omringende park voordat de grote deur van het gebouw 
openzwaait. De hal door en dan de monumentale trap op, waar de voetstappen in het dikke tapijt geluidloos verzinken. 
Mevrouw Donders verwelkomt iedere gast persoonlijk en dan is er koffie. We zitten met twintig deelnemers rond de 
tafel samen met de eerste burger. 
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Hoog Geldrop 71 • 5663 BC Geldrop
Telefoon 040-280 11 77 • Fax 040-280 11 78

Administratief - Fiscaal & 
Bedrijfseconomisch Advies

een persoonlijke benadering 
tegen concurrerende tarieven…

Bel vrijblijvend 040-280 11 77

GOED en DESKUNDIG

Litha
Dit is de oude naam voor midzomer op 
21 juni. Het is de langste dag van het 
jaar.
De Hulstkoning heerst tot aan Yule. Dan 
neemt de Eikkoning de scepter weer 
over. 
Juni wordt ook wel de honingmaand ge-
noemd. Het engelse ‘honeymoon’ komt 
hier vandaan. De pasgetrouwden – met 
Beltane - namen de honingdrank als afro-
desium voor de witte broodsweken.
Ook is de midzomer een vuurfeest; er 
werden geurige kruiden op de as van het 
vuur gegooid om ziektes te verdrijven en 
zo te genezen – uitroken. Het is ook een 
voorbereiding op het oogstseizoen.
Alles is in volle groei en tiert welig. Het 
vuur van de groei.
Zoals altijd, als er veel mensen op een 
feest komen, was dit ook weer gelegen-
heid om een markt te houden met de no-
dige spullen, waaronder materiaal om te 
kunnen oogsten. De braderie in Liempde 
is een mooi voorbeeld. Ook de St. Jan-
markt in Oerle is hier een voorbeeld van.
De christelijke kerkvaders zagen dit ook 
niet zo zitten en riepen de midzomer uit 
tot St. Jan op 23 juni. Naar Johannes de 
Doper. En zijn feestdag werd vastgesteld 
op 24 juni. Op de ‘heidense’ kalender 
staat midzomer recht tegenover Yule 
– de kortste dag. Litha is dan vanzelf de 
langste dag.
Maar de heidenen zagen St. Jan als een 
soort druïde en voegden hem tussen 
hun ‘heiligen’. Dat was dus niet helemaal 
gelukt. De mensen combineerden het 
midzomerfeest gewoon met de gang 
naar de kerk. Tegenwoordig wordt er 
op plaatsen nog een markt – braderie 
– gehouden, zonder verdere ‘oude’ ge-
bruiken. Alleen gaan nog maar weinig 
mensen naar de kerk...

Irma
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Eindhoven, die eind 2006 van start gaat, is 
afgesproken, dat de wegenbouwer altijd 
zorgt, dat er 6 rijstroken open zijn. Hier-
door wordt de overlast voor het verkeer zo 
minimaal gehouden. Terwijl vroeger vooral 
werd gekeken naar het belang van de we-
genbouwer, ligt tegenwoordig de nadruk 
op de doorstroming. Daardoor wordt er 
mogelijk ’s nachts en/of in de weekeinde 
gewerkt en wordt er extra geïnvesteerd in 
tijdelijke maatregelen, die de doorstroming 
ten goede komen.

In de verkeerscentrale houden overdag 2 
mensen de verkeersstromen in het zuidelijk 
deel van Nederland in de gaten. ’s Nachts 

wordt dat door één persoon gedaan. 
Mocht het nodig zijn, dan kunnen altijd 
vrijwilligers worden opgeroepen. Er zijn na 
de vernieuwing van de verkeerscentrale vijf 
werkplekken beschikbaar. Dus toekomstige 
uitbreiding van de signalering en camera 
toezicht kan worden opgevangen.

Terwijl we stonden te kijken naar de grote 
beeldschermen, die elke werkplek heeft, 
kwam er een vrachtwagen tot stilstand op 
één van de pechstroken bij Eindhoven. Di-
rect werd een weginspecteur gevraagd om 
een kijkje te gaan nemen. Kan het voertuig 
niet op korte termijn gerepareerd worden, 
dan wordt een berger ingeschakeld en 

wordt het voertuig weggesleept. Mocht het, 
vanwege de drukte, onmogelijk zijn om vei-
lig de weg op te rijden vanuit de pechstrook, 
dan kan de verkeerscentrale in de rustige 
uren een rijstrook tijdelijk afsluiten. Mocht u 
op de randweg Eindhoven met pech tot stil-
stand komen, dan heeft de verkeerscentrale 
dat direct door.. 

Onze snelwegen worden goed bewaakt 
door de vernieuwde verkeerscentrale in 
Geldrop die onlangs uitgebreid is van 2 naar 
5 werkplekken. Een veilig gevoel voor als u 
onderweg bent. 

Rob Biesters

>> vervolg van pagina 5
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De Dreef is een begrip in Geldrop, het is 
de naam van het gebouw van stichting 
Welzijn Coevering. In de jaren 70 de 
grootste wijk van Geldrop. Al jaar en 
dag van af 1974 tot en met nu, is er 
van alles georganiseerd voor en door 
jongeren zelf.

In die tijd werkten we met 
160 vrijwilligers, we ver-
zorgden disco-avon-
den met en zonder 
alcohol, Disjocky-
cursussen en 
p raa tavonden 
met genodigden 
over seks, drugs 
en alcohol. Drop-
pings, filmavon-
den op 16 mm en 
ook filmmarathons 
de gehele nacht door 
met ‘s morgens een grie-
zel ontbijt, zomerkampen op 
de boerderijen, avonddroppings met 
na afloop erwtensoep, wij hadden de 
eerste meidengroepen, en vrijdagsmid-
dag kwamen de Strabrecht- leerlingen 
na een drukke schoolweek gezellig bij 
elkaar.

Daar al jaar en dag gevraagd wordt om 
een reünie te organiseren, zijn een aan-
tal oud Dreefgangers, 

die vorig jaar het geslaagde feest van het 
Ankerreünie organiseerden, bij elkaar 
gekomen, en hebben nu al menig maal 
bij elkaar gezeten. Het plan is zo goed 
als rond en iedereen is enthousiast.

Er is op deze avond een goed 
orkest en dat is ook een 

oude Dreefganger, 
de groep draagt 
de naam SMASH. 
Verder zijn er div. 
Disjockey’s, die 
muziek van die 
tijd tot en met nu 
ten gehoren zullen 
brengen, en bij de 

entree krijgt u 4 con-
sumptiebonnen, als  

10.00 is gestort. Flyers, 
die rond gedeeld worden, 

kunnen worden ingeleverd bij 
cafetaria de Coevering. Kom ook en 

maak er een gezellige winteravond van.

Wanneer
Zaterdag 28 Oktober 2006
Aanvang 20.00 uur
In de nieuwe Dreef 

entree € 10,00 (inclusief 4 consump-
ties “bier/fris” of 2 consumpties “wijn 
/mixdranken” ) en orkest Smash.

��������������������������������������������

�����������������������������

GEG-ministries
Gods Koninkrijk

Evangelische Gemeenschap

Jan van Amstelstraat 1
5666 AG  Geldrop

Diensten: Zo. 11.30 uur. Meertalige dienst

Inl. R. Gerard en I. Gerard
Euterpestraat 7

5631 HM  Eindhoven
Tel: 040-2375222

e-mail: globalgenerationmin@myway.org
Url: www.globalgenerationministries.org

Antwoordstrook

Naam: ....................................................................................................................

Adres:.....................................................................................................................

Komen met ................. Personen

Email.......................................................................................................................

Deze bon voor 15 september 2006 inleveren bij Cafetaria de Coevering.
Of stuur een mail naar r.bijsterveld4@chello.nl Wij verzoeken u vriendelijk deze  
10,00 over te maken op Rek.nr.120544474 tnv.:K.T.M. Van de Broek te Geldrop.
Wel uw naam, adres +tel. nr. en email goed vermelden.

Reünie Dreef 28 oktober 2006

✁

Nieuw en uniek: de 
Dubbeltjesmarkt
GELDROP- Op zaterdag 24 juni 
wordt in Geldrop voor het eerst een 
Dubbeltjesmarkt gehouden. De opzet 
van deze ‘vlooienmarkt’ is nieuw en 
uniek: alles kost tien eurocent per 
stuk. De opbrengst is bestemd voor 
Stichting Actie voor Haïti.

Stichting Actie voor Haïti organiseert en-
kele keren per jaar een markt. Met de op-
brengst hiervan worden projecten voor 
kinderen in Haïti gesteund. Naast de 
Boeken- en Platenmarkt, Vlooienmarkt 
en Stuntverkoop komt men nu met een 
nieuw initiatief: de Dubbeltjesmarkt. “De 
afgelopen periode hebben we ontzet-
tend veel spullen gekregen. Een deel 
daarvan gaan we nu voor spectaculair 
lage prijzen verkopen. Alles wat we op 
24 juni te koop aanbieden kost tien eu-
rocent per stuk”, legt voorzitter Martin de 
Bruijne van Stichting Actie voor Haïti uit.
Het aanbod tijdens de Dubbeltjesmarkt is 
groot. Keukenspullen, glaswerk, boeken, 
kleding, platen, puzzels, serviesgoed, 
computerspullen en hebbedingetjes; 
van alles is er te koop. “We hebben voor 
elk wat wils. Het is ook zeker niet zo dat 
we rommel verkopen. Als we ooit on-
bruikbare spullen krijgen gooien we dat 
meteen weg. We willen het aanbod op 
de markten continu verversen en ruimen 
daarom nu op om ruimte te maken voor 
de nieuwe voorraad.”
De Dubbeltjesmarkt is op zaterdag 24 
juni van 10.00 tot 16.00 uur in wijkcen-
trum De Dreef, Winkelcentrum Coeve-
ring te Geldrop. Entree is vijftig eurocent 
per persoon. 
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ROB GELSING
W.C. Coevering 25
5665 GA  Geldrop
Tel.: 040 - 285 74 88
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Kleine jongens 
en meisjes 
Moderne tijden zijn anders, wordt er wel 
eens gezegd... Sommige dingen veran-
deren nooit.
Vroeger hoorde je vaak: na school zal ik 
je wel pakken! Dan zorgde je, dat je met 
een berg vriendinnen school verliet om 
aan je belagers te ontkomen. Thuis ge-
komen durfde je bijna niet naar buiten, 
bang dat ‘ze’ je alsnog zouden pakken.
Nu ik groot en ‘sterk’ ben is het eigenlijk 
te belachelijk om over te praten. Het 
waarom zal ik nooit weten. ‘Ze’ waar-
schijnlijk ook niet.
Het is wél een feit, dat als je ‘anders’ bent 
dan de anderen en zwakker overkomt, je 
het pispaaltje wordt. Meiden gaan schel-
den en gemene dingen uithalen en jon-
gens proberen elkaar in elkaar te slaan.

Toen ik op een mooie zonnige dag even 
achter de computer zat met de deur open, 
hoorde ik geroezemoes bij de buurman. 
Nu is er bij ons geen noemswaardige af-
scheiding, dus ik ging kijken. Eerst dacht 
ik, dat er kinderen bezig waren om zijn 
tuin te plunderen of minstens overhoop 
te halen. Dus vroeg ik aan de jongens 
,die er stonden, wat er aan de hand was. 
Het ene jongetje zei heel benepen, dat 
de andere twee hem in elkaar wilden 
slaan. Niet leuk natuurlijk, maar toch. 
Ik had geen zin om een preek te gaan 
houden over hoe en waarom. Het was 
veel te warm. Dus heb ik hem met een 
boze stem naar huis gestuurd. Eigenlijk 
vond ik het te onbenullig om er verder 
een woord aan vuil te maken. Als ze zo 
nodig willen/moeten vechten, doen ze 
het maar ergens anders.

Later schoot me te binnen; en al die 
verhalen tegen die kinderen over zinloos 
geweld dan? Het geldt schijnbaar niet 
voor kleine jongens, die de rang/pikorde 
uit moeten vechten. Voor meiden geldt 
hetzelfde.
Zinloos geweld begint op de speelplaats 
of bij ons op het plein. Goed het zijn kin-
deren, maar soms kunnen ze praten als 
een volwassene. Dan denk je ook: waar 
halen ze het vandaan? In mijn tijd was 
alles anders, sowieso. Begrijp me goed, 
ik heb er niets op tegen, dat kinderen be-
wuster zijn dan vroeger. Maar laat ze ook 
weten, dat het ‘geweld’ van vandaag het 
geweld van morgen wordt.
Ach, en kleine jongens zullen wel nooit 
veranderen.

Irma 
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Avondvierdaagse 
2006 
één groot succes
De avondvierdaagse van 2006 was een 
groot succes. Over de startlocatie op de 
markt waren velen positief. Het grote 
voordeel van deze startlocatie was dat 
de avondvierdaagse alle richtingen van 
Geldrop kon aandoen.

Voor de eerste keer in de geschiede-
nis van de avondvierdaagse is alles op 
de foto gezet. De fotografen van het 
Wijkblad hebben ruim 2000 foto’s ge-
schoten. Zoals u van ons gewend bent, 
kunt u al deze foto’s bekijken via onze 
website www.wijkbladcoevering.nl. 

We willen de organisatoren en alle vrij-
willigers van de Avondvierdaagse com-
plimenteren voor de prima organisatie. 
Het was één groot feest, dat op de laat-
ste avond oranje gekleurd was. Onder-
weg was goed te zien dat de vele lopers  
genoten hebben van deze editie van de 
avondvierdaagse. En ook uw fotografen 
hebben er volop van genoten.

Leuk was het om te horen dat de organi-
satie ’s avonds direct naar de foto’s keken. 
De afgelopen jaren kregen ze weinig tot 
niets mee wat er onderweg gebeurde. 
Nu konden ze direct een sfeerimpressie 
bekijken. Tot volgend jaar.

Rob Biesters/Foto Cor

Foto’s Galabal Strabrecht College

Ook van het Galabal van het Strabrecht 
College hebben we een aantal foto’s op 
onze website staan. U kunt deze vinden 
op onze foto website. Te bekijken via 
www.wijkbladcoevering.nl

Winkelcentrum de Coevering 10
040-2854088

NADAT ONVERLATEN ONZE PASFOTO HADDEN 
WEGGENOMEN, HEBBEN WIJ NU WEER EEN NIEUWE 
INSTALLATIE.
DAAROM TOT EN MET 30 JULI TEGEN INLEVERING VAN 
DEZE ADVERTENTIE
IEDERE TWEEDE SET PASFOTO’S VOOR DE HELFT 
VAN DE PRIJS!

TOCH WEER PRIMA VAN PRIMERA!

GrafiServegrafische diensten
GrafiServe

• Drukwerk
• logo-ontwerp
• huisstijlen
• webdesign

voor meer informatie
www.vangerwendigital.com
of bel: 040-2860264
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Prettige vakantie
U leest het laatste wijkblad voor 
de vakantie. Ook wij nemen even 
vakantie. Even uitblazen van de 
afgelopen zes wijkbladen. Even niet 
meer zo nadrukkelijk achter het nieuws 
aanjagen. Niet, dat we helemaal op 
non-actief gaan…

De redactie van Wijkblad Coevering 
wil u een prettige vakantie toewensen, 
prachtig weer en een behouden 
terugreis. 

Fotograaf
Onze fotograaf Cor blijft zoveel 
mogelijk mooie plaatjes schieten van 
de Coevering. Mocht u iets opvallends 
zien, dan kunt u het altijd bellen op 
0640018430. Zoals u weet, is Cor van 
start gegaan als freelance- fotograaf. 
Dus ook voor bijvoorbeeld uw bruiloft 
is Cor uw fotograaf.

Website
Onze website 
www.wijkbladcoevering.nl wordt 
ook in de vakantieperiode zo actueel 
mogelijk gehouden. Niet alleen met 
nieuwtjes, krantennieuws en dergelijk, 
maar ook met foto’s. In de periode, als 
onze webredacteur in Zuid-Frankrijk 
zit, moet u het helaas even doen 
zonder het laatste nieuws. Als u 
informatie voor ons heeft, kunt u ons 
altijd bereiken op 
wijkbladcoevering@hetnet.nl

Foto’s
U hoeft zich de komende maanden 
in ieder geval niet te vervelen. We 
hebben duizenden foto’s voor u klaar 
staan. Van de bouw van St. Cyr, van de 
renovatie van de Reinout-, Roelant- en 
Clarisselaan, van bouw van de nieuwe 
Dreef, van de Avondvierdaagse en het 
galabal van het Strabrecht College en 
nog veel meer.

Dossiers
Ook kunt u onze dossiers eens 
doorlezen. We hebben uitgebreide 
informatie over de renovatie van 
het winkelcentrum, Duurzaam 
Veilig, Diftar en noem het maar 
op. U kunt deze dossiers vinden op 
www.wijkbladcoevering.nl

Wanneer zijn we weer terug?
Eind september ligt er weer een nieuw 
wijkblad in de bus. Vol met actueel 
nieuws over de Coevering. Zoals u van 
ons gewend bent. 

Stoffen Huuske 
open per 1 juli
Op 1 juli 2006 opent het Stoffen Huuske 
haar deuren. Een nieuwe winkel in het 
winkelcentrum. José en Petra van de Laar 
gaan samen deze winkel in stoffen, brei-
garen, borduurgaren, kleinvak en tafelzeil 
starten. Veel keus, moderne kleuren, in 
alle soorten en maten. Dat is in het kort 
het Stoffen Huuske. U bent van harte 
welkom op zaterdag 1 juli bij opening. In 
de maand juli wordt 10% tot 50% korting 
gegeven op het hele assortiment.

Natuurlijk wilde het Wijkblad even kennis 
maken met José en Petra. In het dage-
lijkse leven dochter en moeder. Dochter 
José heeft al een aantal jaren last van 
gezondheidsproblemen. Daardoor is het 
onmogelijk om werk te vinden. Toen de 
broer van moeder Petra stopte met zijn 
stoffenzaak werd het idee geboren om 
samen een dergelijke winkel in Geldrop 
te beginnen. Ze konden het hele assorti-
ment overnemen en natuurlijk is er volop 
advies voorhanden in de familie. 

José en Petra hebben nog nooit in een 
winkel gestaan. Maar zien er intussen 
naar uit om de winkel te gaan ope-
nen. Ze gaan elkaar straks afwisselen. 

En gaat het wat minder met José, dan 
springt moeder Petra wat meer in. Maar 
voordat het zover is, moet het nodige 
gebeuren. De oude opslagruimte wordt 
bij de winkel getrokken. Hierdoor is de 
winkel veel groter. Die is nodig om het 
ruime assortiment een plaatsje te geven. 
José en Petra hebben het druk met alle 
voorbereidingen. Er komt veel kijken bij 
de opstart van de winkel. De belastingen, 
Kamer van Koophandel, promotie en de 
winkelinrichting moeten op tijd geregeld 
zijn. Maar gelukkig helpt de hele familie 
mee.

Vanaf 1 juli kunt u terecht in een gezellige 
winkel met veel keus. Alle kleuren, maten 
en soorten stof, ritsen, tafelzeil, knopen 
en brei- en borduurgaren zijn voorhan-
den. En als dat toch niet het geval mocht 
zijn kan het altijd besteld worden. De 
winkel wordt in frisse kleuren geschilderd 
en krijgt een gezellig zithoekje, waar zelfs 
genoten kan worden van een kop koffie 
tijdens het winkelen.

Op 1 juli gaan de deuren open. Iedereen 
is van harte welkom om een kijkje te ko-
men nemen. Er wordt een hapje en een 
drankje geserveerd. En u kunt meteen 
gebruik maken van de openingskorting. 
José en Petra laten weten, dat u van 
harte welkom bent.
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Inleveren kopij Wijkblad Coevering 
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Prettige vakantie !

Het Wijkblad Coevering is een uitgave 
van Stichting Wijkcentrum Coevering 
en verschijnt 10 maal per jaar in een 
oplage van 3000 stuks huis aan huis 
in de Geldropse wijk Coevering.
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 Bert Sleutjes
Aan de inhoud van het Wijkblad wordt de
grootste zorg besteed. Toch zijn fouten nooit 
helemaal te voorkomen. Daarom neemt de 
uitgever geen verantwoordelijkheid voor 
onvoorziene gevolgen, veroorzaakt door 
fouten in de gegevens die door derden zijn 
aangeleverd. Ingezonden stukken kunnen 
ingekort of geweigerd worden. Plaatsing wil 
niet zeggen dat de redactie het eens is met 
de inhoud. 

Da’s me nou toch ook wat moois. Als ik 
boven nog lig te pitten, begint de baas 
beneden een beetje herrie te maken 
en dat ’s ochtends héél vroeg. Ik moest 
aanhoren, dat zo’n poezenbeest hem 
daar bij hielp. Na wat gekletter, geknip 
en gemauw werd het weer wat rustiger. 
Zo’n driekwartier later, ik was net weer 
in dromenland, hoor ik ineens, dat die 
mormels van katten naar boven gestuurd 
worden. Baas dat is te vroeg, maar ik wil 

best naar beneden hoor. Wat denk je, 
ben ik net onder, gaat die baas naar bo-
ven en hoor ik daar twee stemmen hun 
best doen om André Hazes te imiteren. 
Het leek nergens op, dus ik zette ook 
maar in en dat begrepen ze zeer snel. 
Na mijn hoogste jank toon werd het stil 
daar boven. Gedrieën kwamen ze naar 
beneden; baas één, baas twee en het ba-
zinnetje. Dit voorspelde niet veel goeds, 
want meestal komt eerst de een, dan de 
ander en ten slotte nummer drie van bo-
ven. Ja hoor, daar begon het. Staan ze 
elkaar te omhelzen. Nou voor het uit de 
hand zou lopen, probeerde ik er tussen 
te komen, maar helaas dat mocht niet: ik 
moest af. Wel dan maar naar de keuken, 
waar een heerlijk luchtje hing, zou dat 
mijn ontbijtje zijn? Weer mis, de bordjes 

en kopjes gingen aan mijn neus voorbij 
naar de kamer, waar zij heerlijk gingen 
smullen en ik? Ik mocht toekijken.
Gelukkig, net voordat alles op was, werd 
er aan mij gedacht. Een klein puntje crois-
sant vloog in mijn bek. Slik en weg was 
het, ik kon toekijken hoe de papegaai ter-
gend langzaam zijn stukje op peuzelde 
zonder het te laten vallen. En toen, toen 
deed het vrouwtje iets, wat ik niet mag. 
Ze verscheurde allerlei papiertjes en riep 
telkens o, wat leuk, o, wat mooi, o, dat 
had ik niet verwacht, jullie verwennen 
me wel hoor. Ja, ze was jarig en ik ook 
een klein beetje, want ze trakteerde me 
op een extra lange wandeling, lief hè.

Zar Blok

Horen, zien, niet luisteren (36)

Inmiddels zijn we al weer een maand 
verder dan de vorige keer. Er is veel 
gebeurd in ons nieuwe onderkomen. 
Het dak is gelegd en waterdicht gemaakt. 
Wat nog veel belangrijker is, dat het ook 
geluidsdicht is, zodat de naaste buren 
weinig of geen geluidsoverlast van ons 
zullen ondervinden.

Vrijwel alle betonvloeren zijn gelegd, 
alleen in de gang is er nog een werkvloer, 
maar van buitenaf kun je nu al zien, dat 
het sjiek zal worden. De ruimtes voor de 
fun, de hobby en vergaderruimte lijken 
behoorlijk ruim.
We hebben contacten gehad met een 
“barbouwer”  en met de brouwer: er 
komt een piekfijne bar in de grote 
zaal, evenals een vaste aansluiting voor 
een extra bar voor b.v. de carnaval. 

Ook is een nieuw toneel besteld, dat 
binnenkort ook zal worden afgeleverd.
Het is momenteel een wirwar van 
allerlei bedrading, verwarmingsbuizen, 
waterleidingen,
enzovoort, enzovoort. 

Volgens de bouwer verloopt alles 
nog geheel volgens schema, zodat 
oplevering op 1 september plaats kan 
vinden. Daar houden we dan rekening 
mee met het bestellen van de inrichting, 
zodat de nieuwe Dreef vrijwel naadloos 
kan aansluiten op de activiteiten in het 
huidige gebouw. De vrijwilligers van de 
Dreef hebben intussen een rondleiding 
gehad in het nieuwe gebouw.

Willem de Vries

Bouwjournaal van de Nieuwe Dreef (5)


